
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/02/2024 
 
Των: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Έβρου 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
 
ΘΕΜΑ: «Επικείμενες εξορύξεις χρυσού στη Θράκη;» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Αφορμή δοθείσας πρόσφατης έκδοσης Ψηφίσματος Δήμου Μαρώνειας - Σαπών 
Ροδόπης με Αρ. Πρωτ.: 1020/02-02-2024 περί εναντίωσης επένδυσης εξόρυξης χρυσού 
στη Θράκη, διακινούνται πληροφορίες περί αδειοδότησης και λειτουργίας χρυσωρυχείων 
στην έκταση του Γεωγραφικού Διαμερίσματός της. Ο εν λόγω Δήμος αναδεικνύει ως 
προμετωπίδα της εναντίωσης την προστασία του περιβάλλοντος και κατ΄ επέκταση τη 
διαφύλαξη της υγείας των Δημοτών του, καθώς και της ευρύτερης περιοχής. Τις θέσεις 
του Ψηφίσματος του αναφερόμενου Δήμου στηρίζουν τοπικοί φορείς, σωματεία, 
οργανώσεων κλπ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Προτίθεσθε όπως μας ενημερώσετε εάν πράγματι υπάρχουν ειλημμένες αποφάσεις, 
το επόμενο χρονικό διάστημα να αδειοδοτηθούν και να λειτουργήσουν εταιρείες εξόρυξης 
χρυσού στη Θράκη; 
 
2. Εάν ναι, έχετε διερευνήσει αν οι εταιρείες που τυχόν θα αδειοδοτηθούν πληρούν όλα 
τα προβλεπόμενα κι αυστηρά κριτήρια (περιβαλλοντικά, διασφάλισης Δημόσιας Υγείας 
κλπ.), δεδομένου ότι, αν δεν τα πληρούν, θα πρέπει να αποκλειστεί η όποια αδειοδότηση 
- λειτουργία εξόρυξης χρυσού στη Θράκη; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ 
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